
Lars Bull, svara! 

Replik till Lars Bull. Jag vill fråga varför Östra Ämtervik för närvarande är en vit 

fläck på busskartan. Under sommaren 2014 går det inte en enda buss Sunne-

Östra Ämtervik-Kil-Karlstad. Under samma period går det fem bussturer 

vardagar tur och retur Sunne-Västra Ämtervik-Kil-Karlstad. I Västra Ämtervik 

ingår de anropsstyrda sjukreselinjerna. Dessutom har Västra Ämtervik flera 

turer dagligen med tåg till Kil och Karlstad. 

Svara, Lars Bull, varför ska det vara en sådan extrem skillnad mellan Östra och 

Västra Ämtervik. Samma fråga ställde Roland Kihlstadius men fick inget svar. 

Anders Broman, Östra Ämtervik. Ordförande för partiet Hela Sunne. 

 


